

Our Heritage 我们的文化遗产

Upper Serangoon Heritage Corridor

Memories at 5th Milestone & 6th Milestone

实龙岗路上段文化遗产长廊

重温五条石和六条石的回忆

Heritage Trail

- A joint project by Urban Redevelopment Authority, Aljunied Town Council and Citizen's Consultative Committees in Aljunied GRC
- Occupies 1.5km of the Upper Serangoon Road (from Yio Chu Kang Road to Lim Ah Pin Road)

历史走道

- 由市区重建局、阿裕尼市镇理事会及阿裕尼集选区的公民咨询委员会共同发展的项目
- 在实龙岗路上段总长1.5公里（从杨厝港路到林亚柄路）

Market Square @ Kovan City

- New community square for residents to relive the good old days
- Examples: Through storyboards and old community games

高文市集广场

- 新社区广场让居民重温美好回忆
- 例如：通过资料图板以及传统游戏等

Enhanced sidewalk to facilitate viewing of storyboards and sculptures that depict the history of Hougang.

走道经过改良后，将方便游人浏览反映后港历史的数据图板以及欣赏雕像。



8M 六条石
"LAG GO ZIOH"

1.5 km Heritage Trail
1.5公里历史走道

Proposed Market Square
拟议中的市集广场



Da Jing Jiao
大井脚

Thousands depended on the well for their daily water supply in the old days. In 1997, a replica of the well was built.

过去，这口井是成千个居民汲取用水的地方。1997年，后港南商家协会在原地复制它的模型。

Existing Open Space
现有的广场



Illustrations are artists' impressions only. Actual development may differ.
插图仅为艺术展示，实际的发展可能会有所不同。



© HDB